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Pani 

BARBARA GRYGORCEWICZ 

Wiceprzewodnicząca  

Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pani zapytanie zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 28 maja 2020 r. 

w sprawie  ulicy Doktora Andrzeja Zientarskiego informuję: 

 

Dokumentacja projektowa ul. Doktora Andrzeja Zientarskiego, nie została zlecona  gdyż ani 

w planie budżetu Miasta na rok 2020, ani w planie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2023 

nie ujęto wykonania docelowej nawierzchni tej ulicy.  Ze względu na to, że budżet Miasta na rok 2020 

jest bardzo napięty, konieczne okazało się znaczące ograniczenie inwestycji. Miasto obecnie realizuje 

wiele inwestycji o znaczeniu ogólnomiejskim, między innymi dofinansowanych ze środków 

zewnętrznych. Dopiero po ich zakończeniu oraz jeżeli dostępne środki finansowe to umożliwią, nastąpi 

rozpoczęcie realizacji następnych zadań.  

Nawierzchnia tymczasowa z płyt drogowych, betonowych, ww. ulicy w bieżącym roku była 

remontowana kilkukrotnie. W ramach wykonanych prac uzupełniano ubytki przy płytach kruszywem oraz 

wykonano trwałe uzupełnienie z masy bitumicznej w obrębie pokrywy studni kanalizacyjnej 

umiejscowionej pomiędzy płytami.  

Do czasu wybudowania nawierzchni docelowej, ulica Doktora Andrzeja Zientarskiego nadal będzie 

utrzymywana w ramach remontów nawierzchni tymczasowych. 

 

 

Prezydenta Miasta  

 Piotr Jedliński  


